



征求捐助隆雪中总福利基金

Appeal for Donation to KLSCCCI Welfare Fund

➤ 目的、宗旨

- 援助及照顾社会弱势群体的需要及基本生活素质。
- 援助慈善福利团体的持续性和运作正常。
- 树立良好榜样、抛砖引玉，推动、建立关爱社会的文化及观念。
- 致力倡导履行社会责任，响应捐献扶贫，携手为社会带来温情、为弱势群体送暖献爱心，促进“取之于民、用之于民”。
- 鼓励、集结热心人士及私人企业雪中送炭，共同推动和发展公益慈善事业，进而为我们国家民族团结与和谐稳定作出贡献。

➤ 慈善捐献

- 在农历新年及开斋节期间，捐助款项予各族的慈善福利团体，以及分发红包及青包给老人院和孤儿院的长者与幼小们。
- 与社会各界同心协力，为受重大灾害、事故影响的人士、机构等提供即时的援助，解燃眉之急，共渡难关。

➤ 回馈项目

- 捐助福利基金的征信录将刊登在隆雪中总商讯（电子版）和常年报告书（电子版）内。
- 由于隆雪中总不属于慈善福利团体，因此相关捐款无法豁免所得税。

➤ Objective

- To help and take care of the needs and basic living quality of the underprivileged.
- To assist in continuity and functionality of the charitable and welfare organisations.
- To be a good role model as well as to promote and establish the culture and concept of building a caring society.
- To advocate and to fulfill social responsibility so as to boost the spirit of volunteerism together to build a caring society.
- To encourage and gather more timely help from individuals and companies to jointly promote and develop the welfare and charitable work and to contribute towards national unity.

➤ Charitable Contribution

- To donate to shortlisted charitable and welfare organisations, as well as to distribute 'ang pau' and 'duit raya' to old folks' homes and orphanages in conjunction with the celebration of Lunar New Year and Hari Raya Aidilfitri.
- To assist the victims of major disasters and accidents as well as their urgent needs.

➤ Benefit and Exposure

- KLSCCCI will publish the donors list in its E-Bulletin and Annual Report (of digital version).
- As KLSCCCI is a non-profit organisation and not a charitable organisation, the said donation is not entitled for tax exemption.

捐款详情 Donation Details


❖ 支票抬头注明 Crossed Cheque Payable: “KLSCCCI”


马来亚银行户口号码 Maybank Account Number: “0140 1133 0950”


❖ 支票或汇款/转账证明，以及回条请呈至隆雪中总秘书处，以利发出正式收据。


Kindly send the donation cheque or bank-in slip/transaction record and reply slip to Secretariat of KLSCCCI to facilitate receipt arrangements.

❖ 回条 Reply Slip: <https://bit.ly/klsccciwelfarefund2024>

 咨询处 Inquiry

 Ms. Peggy Chin

 03-4253 2135

 chinsw@chinesechamber.org.my